
RM.0052-7/06 
Protokół Nr XLV/06 

z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 30 sierpnia 2006 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 17 radnych na ogólny stan 20 radnych.  
Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: Michał Gmys, Wojciech 
Radgowski, Kazimierz Szewczyk. 

Protokolant sesji Adela Rojek. 
 

W sesji udział wzięli również: 
 
1. Pan Zygmunt Michalak  - Burmistrz Koronowa. 
2. Pan Andrzej Kołodziejczyk - Z-ca Burmistrza Koronowa 
3. Pani Aleksandra Szyszka - Skarbnik Gminy. 
4. Pani Teresa Polus  - Sekretarz Gminy. 
5. Pani Barbara Piłat  - Kierownik Wydziału RGG UM 
6. Pani Maria Musiał   - Kierownik Wydziału IPR UM. 
7. Pani Janina Zakrzewska - Kierownik Wydziału Oświaty UM. 
8. Pan Kazimierz Kolander - Radca prawny UM. 
9. Pani Joanna Jarzewska -  Dyrektor MBP w Koronowie. 
10.Pan Leon Maćkowiak  -  Przewodniczący MG KRPA. 

 
 

Porządek obrad XLV sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na 
sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XLV sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLV sesji. 
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3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLV sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności w okresie między 

sesjami Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie 

o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA 

ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJ”.  
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA 

ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJ”. 
11. Wręczenie Medali „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJ” 

i listów gratulacyjnych. 
12. Podziękowanie za długoletnią pracę na stanowiskach dyrektora 

gminnych jednostek organizacyjnych. 
13. Złożenie ślubowania przez nauczycieli, którzy otrzymali nowe akty 

awansu zawodowego nauczyciela mianowanego przed Burmistrzem 
Koronowa. 

14. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 
2006 roku. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2006 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
Wtelno-Stopka-Okole-Stary Dwór-Koronowo oczyszczalnia – 
projekt”. 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Przebudowa budynku socjalnego 
na stadionie VICTORII w Koronowie”. 

18.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Rozbudowa budynku Szkoły 
Podstawowej w Łąsku Wielkim”. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
umieszczenie barw Gminy na sztandarze Szkoły Podstawowej nr 2 
im. Jana Pawła II w Koronowie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w formie 
darowizny gruntu na terenie miasta Koronowa. 
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta i gminy Koronowo. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów przez 
Gminę Koronowo. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w Koronowie działka nr 
47/2, nr 17/5, nr 31/3 LP i w Starym Jasińcu działka nr 31/6 LP, nr 
31/1 LP, przeznaczonego pod budowę części trasy gazociągu 
średniego ciśnienia. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego Gminy. 

26. Informacja z przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 
2006/2007. 

27. Sprawozdanie z działalności i planowane zamierzenia na przyszłość 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

28. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Koronowie. 

29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
30. Zamknięcie obrad XLV sesji. 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk.  
Przewodniczący Rady powitał radnego powiatu, Prezesa M-G LKS Victoria 
Koronowo P. Zbigniewa Płaczkowskiego, członków Zarządu  M-G LKS 
Victoria Koronowo, Dyrektora Zespołu Szkół w Wierzchucinie Królewskim 
P. Andrzeja Pałkę, nauczycieli, którzy otrzymali nowe akty awansu 
zawodowego nauczyciela mianowanego, radnych gminy Koronowo, 
Burmistrza Koronowa, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza 
Gminy, przedstawicieli związków zawodowych, sołtysów, przedstawicieli 
OKSM-ów, przedstawicieli zakładów pracy z terenu gminy Koronowo, 
kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, kierowników wydziałów i 
pracowników Urzędu Miejskiego w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dnia 3 sierpnia 2006 roku zmarła 
nasza koleżanka Radna Danuta Mazur. Uczcijmy chwilą ciszy Jej pamięć. 
 
Uczestnicy sesji uczcili chwilą ciszy pamięć zmarłej Radnej Danuty 



 4 

Mazur. 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLV sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
stwierdził prawomocność obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 17 radnych na ogólny stan 20 radnych.  
Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: Michał Gmys, Wojciech 
Radgowski, Kazimierz Szewczyk. 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLV sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są wnioski w sprawie zmian 
porządku obrad? 
 
Radna Danuta Czarnotta – W imieniu Komisji Przestrzegania Prawa, 
Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej wnoszę o 
wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 23. – Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów przez Gminę Koronowo. 
Komisja była w terenie oglądała obie drogi, stwierdziła, że nie należy 
wykupywać gruntu pod drogę od prywatnego właściciela, bo to nie 
rozwiązałoby problemu, który tam zaistniał. Zdaniem Komisji za 
pieniądze przeznaczone na wykup gruntów należy urządzić drogę 
gminną, już tam istniejącą prowadzącą z Goscieradza do Bytkowic, którą 
należy wyprofilować i odkrzaczyć.  

Wniosek przeszedł jednogłośnie 17 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
radnych przez podniesienie ręki. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Zatem wykreślamy z porządku 
obrad punkt 23. - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
gruntów przez Gminę Koronowo.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Do Rady Miejskiej wpłynęła skarga, 
która winna być rozpatrzona przez Komisję Rewizyjną. W związku z tym, 
że takie sprawy nie są ujęte w planie pracy Komisji na ten rok jest 
potrzeba wywołania takiego projektu uchwały. Wnoszę o wprowadzenie 
do porządku obrad dzisiejszej sesji dodatkowego punktu jako 24a. - 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 16 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
radnych przez podniesienie ręki. W głosowaniu nie brał udziału 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk na podstawie art. 25a ustawy o 
samorządzie gminnym. 

Więcej zmian nie wprowadzono. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianie porządek obrad 
XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś wnosi uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie? 
 
Radni 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” w głosowaniu przez podniesienie ręki przyjęli bez 
zmian i poprawek protokół z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności w 
okresie między sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym przedstawił 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak. 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie 
odpowiedziach. 
 
Informację o złożonych interpelacjach radnych i udzielonych na nie 
odpowiedziach złożył Przewodniczący Rady Grzegorz Myk. 
Informację dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 

Radny Józef Helmin  

„Zwracam się w imieniu mieszkańców oraz dzieci ze Szkoły 
Podstawowej w Buszkowie o zbudowanie chodnika o długości 35 
metrów od obecnie budowanej drogi do budynku po byłym WDK. W w/w 
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obiekcie znajduje się sala gimnastyczna, świetlica wiejska, biblioteka, 
zakład świadczący usługi fryzjerskie oraz mieszkanie komunalne. 
Nadmieniam, iż na każdym zebraniu wiejskim temat chodnika był przez 
mieszkańców sygnalizowany. Na ostatnim zebraniu obiecano nam, że 
przy budowie w/w drogi sprawa chodnika będzie wzięta pod uwagę, 
ażeby kompleksowo rozwiązać problem komunikacyjny i pieszych w 
centrum naszej miejscowości.” 
 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Poraziński: 
 
1. Wnoszę o zamknięcie możliwości parkowania przy ul. Jana 
Sobieskiego w Koronowie. 

2. Wnoszę o poprawienie stanu drogi do Iwickowa, zarówno na jej 
długości jak i szerokości. 

 
Radny Tomasz Gordon: 
 
1. W imieniu mieszkańców rejonu, który reprezentuję chciałbym 
złożyć podziękowanie na ręce Pana Burmistrza i Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie za to, że w 
okresie upałów, kiedy był bardzo duży pobór wody w kranach w 
rejonie Wtelna i Tryszczyna zawsze była woda. Panie Dyrektorze 
podziękowania proszę złożyć również pracownikom Zakładu. 

 
2. W jednym z odcinków ujęcia wody w Tryszczynie było w tym roku 
aż sześć awarii. Zwrócę się z wnioskiem, aby w przyszłorocznym 
budżecie znalazło się parę złotych na wymianę tej linii. 

 
3. Tegoroczne żniwa rozpoczęły się w okresie bardzo wysokich 
temperatur i suszy, co powodowało zagrożeniu pożarowemu i taki 
pożar zboża wybuchł w Tryszczynie. Chciałbym tu podziękować 
wszystkim, którzy udzielili pomocy. Szczególnie chciałbym tu 
podziękować dwom rolnikom Panu Różańskiemu i  Panu 
Krzysztofowi Głodzik, którzy nie patrząc na zagrożenie ciągnikami 
dużej mocy wjechali w zboże i odcięli pożar. Podziękowania należą 
się również jednostkom Ochotniczych Straży Pożarnych i 
Państwowej Straży Pożarnej z Bydgoszczy. 
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4. Proszę o zwrócenie uwagi we Wtelnie zakładowi energetycznemu, 
bądź zarządcy drogi tj.  Wojewódzkiej Dyrekcji Dróg. Przy wjeździe 
do Wtelna na wysokości krzyżówki drogi do Morzewca jest słup 
energetyczny (a-owy). Jedno odgałęzienie stoi w skrajni drogi, co 
stwarza duże zagrożenie dla użytkowników. Jeśli tego słupa nie 
można przestawić, to proszę, aby Pan Burmistrz zwrócił się o 
naniesienie na ten słup barw ochronnych. 

 
5. W imieniu mieszkańców Wtelna zwracam się do Pana Burmistrza o 
to, by zainteresował się lub uruchomił swoje służby względnie 
Powiatowego Inspektora Budownictwa. W centrum Wtelna 
naprzeciw głównego wejścia do Kościoła stoi budynek 
gospodarczy. Nie wiem dokładnie czyj on jest, ale stan techniczny 
stanowi wiele do życzenia. Mieszkańcy uważają, że „tę ozdobę 
Wtelna należy  załagodzić”.     

 
Radna Zofia Lorenc: 
 

1. Ja za pośrednictwem swoim jak i mieszkańców wsi: Łąska Małego 
i Łąska Wielkego chcę podziękować Panu Wicestaroście Piotrowi 
Myszkierowi, a także radnym powiatowym za naprawienie drogi na 
odcinku 3 km między Łąskiem Małym a Łąskiem Wielkim. Mam 
nadzieję, że Urząd Miasta i Gminy zrealizuje odwodnienie na 
zakręcie. 

 
2. W imieniu swoim i koleżanki, która odeszła od nas mam pytanie, 
czy zostały postawione pojemniki na odpady na plastik i szkło w 
Nowym Jasińcu? Ja również prosiłam o postawienie pojemników 
na odpady w Wilczej Górze i Łąsko - wybudowanie, ale jak dotąd 
nie mogę się doprosić. Mam nadzieję, że będą zabierane gdzieś 
pojemniki z Pieczysk, naprawdę proszę o te pojemniki. 

 
Radny Jan Najdowski – Byłem na Rybkowie w Mąkowarsku oglądać 
nowe ogrodzenie wykonane na boisku sportowym, oczywiście 
zmarnowane pieniądze i kompletny bezsens. Komisja Oświaty, była tam 
dwukrotnie i było wyraźnie powiedziane ogrodzenie od strony drogi 
krajowej nr 25 ma być wyremontowane i podwyższone. Nowe 
ogrodzenie ma wysokości 1,5 metra, o 50 cm jest niższe od starego, 
które miało format kątownika z siatką w środku. To się bierze z tego, że 
stare ogrodzenie miało fundament i przez to było wyższe. 
Chciałbym zapytać, kto był pomysłodawcą tego ogrodzenia i ile to 
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kosztowało?   
 
Radny Piotr Jagielski: 
 
1. W sąsiedniej Gminie Pruszcz w powiecie świeckim funkcjonuje 
program, który umożliwia mieszkańcom utylizację azbestu za 
praktycznie niewielka odpłatnością. Czy Gmina Koronowo byłaby w 
stanie zaoferować podobne warunki? 

 
2. Na jakim etapie znajdują się prace koncepcyjne nad wdrożeniem 
systemu selektywnej zbiórki odpadów niebezpiecznych (w tym 
opakowań po środkach ochrony roślin)? 

 
Radny Czesław Januszewski – W imieniu mieszkańców sołectwa Lucim 
pragnę podziękować za postawienie wiaty autobusowej władzom Urzędu 
Miejskiego przy drodze krajowej nr 25 w miejscowości Lucim – 
skrzyżowanie. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Mam trzy krótkie pytania. Pierwsze, na 
które chciałbym oficjalnie również odpowiedź pisemną: 
 
1. Czy odbył się drugi przetarg na wykonanie kanalizacji deszczowej 
na OM 1000- lecia i ul. Okrężnej? Tu proszę o odpowiedź na 
piśmie, bo chciałbym żeby to było uzupełnione o to, kiedy nastąpi 
termin podpisania umowy i wykonania. 

 
2. W Starym Jasińcu postawiona została wiata przystankowa. 
Mieszkańcy tam mają problem prozaiczny, nie ma tam żadnej 
ławeczki, na której można by usiąść w oczekiwaniu na autobus. 
Czyli jest wiata wykończona, ktoś podpisał odbiór, nie ma jednak 
jednej z ważniejszych rzeczy.  

 
3. Druga rzecz dotycząca Starego Jasińca. Byliśmy z Komisją Oświaty 
półtora roku temu i tam był taki podnoszony ważny problem 
szaletu przy świetlicy wiejskiej. Mowa była, że będzie to robione, 
nasze wnioski kierowane do Pana Burmistrza były pozytywnie 
przyjmowane, również na spotkaniu z mieszkańcami Pan Burmistrz 
obiecał, że ten szalet będzie. Do dnia dzisiejszego nie ma żadnych 
oznak, że jest w ogóle szansa na coś takiego. 

 
Radna Anna Zwara: 
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1. Zwracam się z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie 
zanieczyszczenia na Zalewie Koronowskim. Wiele przemawia za 
tym, że nie tylko była to wysoka temperatura, były również 
Bakterie E coli. Wiemy też, że wzdłuż całej linii brzegowej Zalewu 
jest masę dzikich działek i wszystkie ścieki idą do Zalewu.  
Czy w tym kierunku będzie coś robione? 
 

2. Wnoszę o zainstalowanie świateł na przejściu dla pieszych na ul. 
Szosa Kotomierska na wysokości działek. Jest to teren 
zabudowany, a wszyscy kierowcy przekraczają tam prędkość.  

 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał pismo Komendy Miejskiej 
Policji w Bydgoszczy z dnia 5 lipca 2006 r. Nr 12 L. dz. T-OIN-813/06 
będące odpowiedzią na Apel Nr 1/06 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 
28 czerwca 2006 r. skierowany do Komendanta Miejskiego Policji w 
Bydgoszczy o rozważenie możliwości przywrócenia na terenie Gminy 
Koronowo Sekcji Ruchu Drogowego lub utworzenie „ogniwa 
koronowskiego” przy Sekcji Ruchu Drogowego w Bydgoszczy, które 
funkcjonowałoby przy Komisariacie Policji w Koronowie. 
Pismo w/w załączono do niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak złożył podziękowania: Pani Ewie 
Siekierskiej – Sołtysowi Sołectwa Makowarsko, Przewodniczącemu 
Rady Sołeckiej Panu Maciejowi Muzioł i całej Radzie Sołeckiej Sołectwa 
Makowarsko na wkład w organizację tegorocznych dożynek.  
 
Więcej zapytań, wniosków i informacji nie zgłoszono. 
 
Obrady sesji opuścili radni: Tomasz Poraziński, Anna Zwara. Obecnych 
15 radnych. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania 
Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJG.  
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Obrady sesji opuścił radny Maciej Makowski. Obecnych 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. W głosowaniu nie brali udziału 
chwilowo nieobecni radni: Maciej Makowski, Tomasz Poraziński i Anna 
Zwara. 
Uchwała Nr XLV/518/06 w sprawie przyznania Medalu „ZA 
ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJG podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i 
„wstrzymujących sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania 
Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJG. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Na salę obrad wrócili radni: Maciej Makowski, Tomasz Poraziński i Anna 
Zwara. Obecnych 17 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XLV/519/06 w sprawie przyznania Medalu „ZA 
ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJG podjęta została 
jednogłośnie 17 głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i 
„wstrzymujących sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 11. Wręczenie Medali „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI 
KORONOWSKIEJG i listów gratulacyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wręczył Medale „ZA ZASŁUGI DLA 
ZIEMI KORONOWSKIEJG wraz z aktami nadania Medali: Panu 
Zbigniewowi Płaczkowskiemu i Miejsko-Gminnemu Ludowemu Zespołowi 
Sportowemu Victoria Koronowo na ręce członków Zarządu. 
Gratulacje z okazji nadania Medali złożył Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk i Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak wręczyli listy gratulacyjne członkom Zarządu Miejsko-Gminnego 
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Ludowego Zespołu Sportowego Victoria Koronowo za dotychczasowe 
działania w Zarządzie Klubu, które przyczyniły się do awansu Victorii do 
III ligi piłkarskiej. 
 
Ad. 12. Podziękowanie za długoletnią pracę na stanowiskach 
dyrektora gminnych jednostek organizacyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk i Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak złożyli podziękowania za długoletnią pracę na stanowiskach 
dyrektora gminnych jednostek organizacyjnych: Miejskiego Domu Kultury 
w Koronowie i Zespołu Szkół w Wierzchucinie Królewskim Panu 
Andrzejowi Pałka. 
 
Ad. 13. Złożenie ślubowania przez nauczycieli, którzy otrzymali 
nowe akty awansu zawodowego nauczyciela mianowanego 
przed Burmistrzem Koronowa. 
 
Rotę ślubowania odczytał Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak. 
  
Ślubowanie przed Burmistrzem Koronowa w obecności radnych Rady 
Miejskiej w Koronowie i pozostałych uczestników obrad sesji złożyli: 
 
- Pani Joanna Bociek,  
- Pani Iwona Szczepanowska,  
- Pan Wojciech Malak  
z  Gimnazjum nr 1 w Koronowie; 
 
- Pani Elżbieta Schabowicz, 
- Pani Urszula Łątka  
ze Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie; 
 
- Pani Agnieszka Obrocka – Hoc, 
- Pani Agnieszka Tomczak - Mełnicka  
z Zespołu Szkół we Wtelnie; 
 
- Pan Tomasz Madurajski ze Szkoły Podstawowej w Łąsku Wielkim. 
 
W/w nauczycielom wręczono akty awansu zawodowego nauczyciela 
mianowanego i kwiaty. 
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Ad. 14. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za pierwsze 
półrocze 2006 roku. 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Koronowo za pierwsze 
półrocze 2006 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka. 
Radni sprawozdanie przyjęli do wiadomości bez uwag. 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak przedstawił planowane wydatki   
inwestycyjne wykonane w pierwszym półroczu 2006 roku. 
Radni nie wnieśli uwag do planowanych wydatków inwestycyjnych 
zrealizowanych w pierwszym półroczu 2006 roku. 
Wykaz wydatków inwestycyjnych przedstawiony przez Burmistrza 
Koronowa zawarty jest w sprawozdaniu z wykonania budżetu na 
stronach: 14, 15, 16, 17, 18. 

 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XLV/520/06 uchwała zmieniająca Uchwałę Nr 
XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2006 rok podjęta została 
jednogłośnie 17 głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i 
„wstrzymujących sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zabezpieczenia środków budżetowych na inwestycję pn. 
„Budowa kanalizacji sanitarnej Wtelno-Stopka-Okole-Stary 
Dwór-Koronowo oczyszczalnia – projektG. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
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Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XLV/521/06 w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
Wtelno-Stopka-Okole-Stary Dwór-Koronowo oczyszczalnia – 
projektG podjęta została jednogłośnie 17 głosami „zaG, przy 
braku głosów: „przeciwG i „wstrzymujących sięG w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zabezpieczenia środków budżetowych na inwestycję pn. 
„Przebudowa budynku socjalnego na stadionie VICTORII w 
KoronowieG. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XLV/522/06 w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Przebudowa budynku 
socjalnego na stadionie VICTORII w KoronowieG podjęta 
została 11 głosami „zaG, przy 6 głosach „wstrzymujących sięG i 
braku głosów „przeciwG w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zabezpieczenia środków budżetowych na inwestycję pn. 
„Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Łąsku WielkimG. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XLV/523/06 w sprawie zabezpieczenia środków 
budżetowych na inwestycję pn. „Rozbudowa budynku Szkoły 
Podstawowej w Łąsku WielkimG podjęta została 11 głosami 
„zaG, przy 6 głosach „wstrzymujących sięG i braku głosów 
„przeciwG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na umieszczenie barw Gminy na sztandarze Szkoły 
Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Obrady sesji za zgodą Przewodniczącego Rady opuścili radni: Stanisław 
Gliszczyński i Tomasz Gordon. Obecnych 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W głosowaniu nie brali udziału 
chwilowo nieobecni radni: Stanisław Gliszczyński i Tomasz Gordon. 
Uchwała Nr XLV/524/06 w sprawie wyrażenia zgody na 
umieszczenie barw Gminy na sztandarze Szkoły Podstawowej 
nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i 
„wstrzymujących sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom. 
  
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  
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Uchwała Nr XLV/525/06 w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji niepublicznym szkołom podjęta została 14 
głosami „zaG, przy 1 głosie „wstrzymującym sięG i braku głosów 
„przeciwG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 
w formie darowizny gruntu na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XLV/526/06 w sprawie przekazania w formie 
darowizny gruntu na terenie miasta Koronowa podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i 
„wstrzymujących sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 
położonych na terenie miasta i gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XLV/527/06 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta i gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 15 
głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i „wstrzymujących 
sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
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Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
gruntów przez Gminę Koronowo. 
Projekt uchwały zdjęty z porządku obrad XLV sesji. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w Koronowie działka nr 
47/2, nr 17/5, nr 31/3 LP i w Starym Jasińcu działka nr 31/6 
LP, nr 31/1 LP, przeznaczonego pod budowę części trasy 
gazociągu średniego ciśnienia. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XLV/528/06 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w Koronowie działka nr 
47/2, nr 17/5, nr 31/3 LP i w Starym Jasińcu działka nr 31/6 
LP, nr 31/1 LP, przeznaczonego pod budowę części trasy 
gazociągu średniego ciśnienia podjęta została jednogłośnie 15 
głosami „zaG, przy braku głosów: „przeciwG i „wstrzymujących 
sięG w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 24a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Maciej Makowski – Czy możemy zapoznać się z treścią skargi? 
Czego ta skarga dotyczy i kto wnosi tę skargę? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Nazwiska skarżących padły, są to 
małżonkowie Myk z Wtelna. Skarga dotyczy zarzutów na bezczynność, 
na złe działanie generalnie pracowników Urzędu czy Burmistrza. 
Generalnie skarga dotyczy gruntów. Jest to dziewięć stron. 
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W skardze napisano, że dotyczy nieprawidłowości w użytkowaniu 
gruntów działek, tu są wymienione numery działek w miejscowości 
Wtelno i nieprawidłowości w załatwianiu skarg i wniosków w powyższej 
sprawie przez Urząd Miasta i Gminy w Koronowie. Tak to brzmi. 
 
Radna Anna Zwara – Jaka jest zasadność rozpoznawania tej skargi przez 
radnych jeśli nie znamy treści? Wcześniej powinniśmy się zapoznać, czy 
ewentualnie dostać materiał, a poza tym, dlaczego trafia na Radę i 
mamy tutaj decydować o tej skardze? Niech trafi do sądu, czy innych 
organów, dlaczego my mamy o tym decydować? 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - My mamy zdecydować o 
przekazaniu skargi Komisji Rewizyjnej, żeby wyjaśniła zarzuty na 
pracowników Urzędu i brak ich działania w tej sprawie. My nie mamy 
rozstrzygać o gruntach tylko czy Burmistrz podejmował właściwe 
decyzje, czy podejmował w ogóle decyzje.  
 
Radny Alfons Malinowski – Skarga wpłynęła do Rady Miejskiej w dniu 17 
sierpnia 2006 r. Osoby, które napisały tę skargę zwróciły się do Związku 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów i poinformowały, że z taką skargą 
występują do Rady Miejskiej. Skarga dotyczy nieprawidłowości w 
użytkowaniu gruntów działek Nr: 318, 319, 321, 322 w miejscowości 
Wtelno i druga sprawa nieprawidłowości w załatwianiu skarg i wniosków 
w powyższej sprawie przez Urząd Miasta i Gminy w Koronowie. I trzecia 
sprawa zwracamy się do Komisji Rewizyjnej o ustalenie legalności  
działań Urzędu i podstawy prawnej. Skarga jest zgodnie z ustawą o 
samorządzie i Rada musi to rozpatrzyć. 
 
Radny Jan Najdowski – Jako członek Komisji Przestrzegania Prawa, 
Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej chcę 
wiedzieć, jakich gruntów dotyczy ta skarga, co się zarzuca?  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – My jako Rada przeprowadzenie 
tego wyjaśnienia mamy zlecić Komisji Rewizyjnej. Od tego jest Komisja 
Rewizyjna.  
Proszę może Pani Piłat przedstawi nam sprawę. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Barbara Piłat – 
Państwo Myk jako właściciele gruntów w pewnym momencie zlecili 
geodetom pomierzenie swojej działki. W latach, kiedy ten grunt kupowali 
zapis w ewidencji gruntów był tylko w hektarach i arach, a w momencie, 
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kiedy geodeta zmierzył grunt okazało się, że od iluś tam lat geodeci mają 
obowiązek podawać powierzchnie działek w metrach też. Oni patrząc na 
dokumenty, które posiadają od zakupu i te po pomiarze geodezyjnym 
stwierdzili, że ileś metrów mają za mało tego gruntu. Chodzi o 40 
metrów. Zlecili na swój koszt rozgraniczenie. Była rozprawa graniczna 
robiona przez geodetów, których oni wybrali na swój koszt i nie zgodzili 
się z tym rozgraniczeniem, z tą decyzją. Oni nadal chcą 40 metrów 
więcej.  Żądają, żeby sąsiad, który obok ma działkę im oddał, albo 
ktokolwiek, bo uważają, że mają pomiar geodezyjny tak dokładny, że te 
40 metrów im się należy. W zasadzie Urząd nie był tu stroną. Urząd tylko 
zatwierdzał dokumenty. Ma obowiązek wydać decyzję zatwierdzającą tą 
rozprawę na gruncie. Że nie doszło do uzgodnienia stron, czyli 
wnioskodawców Państwa Myk z sąsiadami sprawa poszła do sądu. 
Sprawa też była rozpatrywana w Urzędzie Marszałkowskim. Pisali do 
Wojewódzkiego Biura Geodezji skargę na geodetów. Wszyscy dotąd 
odrzucają to jako niezasadne, bo nie ma jakiegoś racjonalnego 
wytłumaczenia, że im się to należy, bo komu zabrać, żeby dać tym 
osobom. Gdyby był grunt gminny to podejrzewam dla załagodzenia 
sprawy byśmy dali jakieś metry, ale, że wkoło są prywatni właściciele, to 
nikt nie odstąpi swojego, żeby dać drugiemu. W związku z tym ponownie 
sprawa wróciła. Ci Państwo zwrócili się do Koła Emerytów i Rencistów do 
przewodniczącego, aby tę sprawę rozpatrzyć ponownie. Osobiście Pan 
Radny Malinowski i Pan Burmistrz byli w biurze geodezji, zapoznawali się 
z tą dokumentacją, bo w zasadzie jak byśmy wszyscy razem chcieli 
pomóc i załatwić tę sprawę to nie ma takiej możliwości, bo nie można 
komuś zabrać i to bez uzasadnienia, żeby drugiemu dać te brakujące 
metry. Procedura trwa już trzy lata, a ci Państwo są niezadowoleni, 
często są i u Burmistrza i po różnych instytucjach chodzą i dlatego złożyli 
teraz skargę na bezczynność. Nie chcę się tutaj tłumaczyć, bo to Komisja 
będzie tutaj rozpatrywać, ale w zasadzie nie są to sprawy do załatwienia 
przez miejscowy Urząd Miejski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Jeszcze raz chcę tutaj wyjaśnić, że 
Komisja Rewizyjna nie ma tej sprawy rozstrzygać merytorycznie, tylko 
jak przy załatwianiu tej sprawy zachowywali się pracownicy Urzędu. 
 
Radny Alfons Malinowski – Dnia 13 października 2004 roku w Sądzie 
Rejonowym zapadła taka decyzja, że sąd oddalił sprawę, ale zgodnie z 
art. 29 ust. 3  rozgraniczenia nieruchomości dokonuje wójt, burmistrz 
oraz w wypadkach określonych w ustawie sądy. Tak, że z uwagi na to 
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czy nam się to podoba czy też nie podoba, ta sprawa powinna być 
rozpatrywana i Rada powinna podjąć pewną decyzję w tym temacie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poddał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi pod głosowanie jawne imienne radnych. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  
 
W głosowaniu jawnym imiennym radnych „zaG projektem 
uchwały głosowało 4 radnych, 8 było „przeciwG, 2 „wstrzymało 
sięG od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Większością głosów uchwała nie 
została podjęta. 
Zatem Rada uchwały nie podjęła.  
 
W głosowaniu nie brał udziału Przewodniczący Rady Grzegorz Myk na 
podstawie art. 25a ustawy o samorządzie gminnym oraz chwilowo nie 
obecni na sali obrad radni: Stanisław Gliszczyński i Tomasz Gordon. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego Gminy. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Tu moim zdaniem nie ma, co 
dyskutować to tylko formalność. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XLV/529/06 w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego Gminy podjęta została jednogłośnie 15 głosami „zaG, 
przy braku głosów: „przeciwG i „wstrzymujących sięG w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych 
dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 26. Informacja z przygotowania szkół do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2006/2007. 
 
Informację o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 
2006/2007 przedstawiła Kierownik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego 
w Koronowie Janina Zakrzewska. 
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Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 27. Sprawozdanie z działalności i planowane zamierzenia na 
przyszłość Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności i planowane zamierzenia na przyszłość 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie przedstawiła Dyrektor 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie Joanna Jarzewska. 
 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do protokołu. 
 
Ad. 28. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Koronowie przedstawił Przewodniczący 
Komisji Leon Maćkowiak. 
 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócili radni: Stanisław Gliszczyński i Tomasz Gordon. 
Obecnych 17 radnych. 
 
Ad. 29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak 
 
1. Jeśli chodzi o interpelację Pana radnego Helmina dotyczącą 

podjęcia budowy kawałka chodnika tj. ok. 35 metrów 
przyjmujemy temat, będziemy go realizować. Aktualnie trwają tam 
prace. Być może uda się dokumentacyjnie to uzgodnić na tyle, by 
ta brygada Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Koronowie, która tam w tej chwili jest, żeby ten kawałek chodnika 
mogła wykonać. Faktycznie byłoby to już takie „suche przejście” 
dzieci od szkoły do świetlicy i sali gimnastycznej. 

 
2. Wniosek Pana radnego Tomasza Porazińskiego dotyczący 

zamknięcia możliwości parkowania na ul. Sobieskiego chcę 
powiedzieć, że wniosek taki był już formułowany, potem 
analizowany przez Powiatowy Zespół Komunikacyjno-Drogowy, ale 
niestety tenże Zespół już dwukrotnie w tej sprawie wydawał 
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negatywną opinię. Postaramy się ponowić ten wniosek, tym 
bardziej, że mamy już inne uwagi i wnioski dotyczące terenu 
Koronowa i nie tylko, ażeby ten Zespół ponownie przeanalizował 
raz jeszcze patrząc z punktu widzenia bezpieczeństwa na ten 
wniosek. O sposobie załatwienia tego wniosku postaramy się w 
późniejszym terminie Pana radnego poinformować. 

 
3. Jeśli chodzi o drogę do Iwickowa, potwierdzam, że jakość tej drogi 

nie jest najlepsza. Być może, że uda nam się w ramach kontaktów 
z Cegielnią w Stopce wykorzystać tam w części gruz, ażeby kilka 
przyczep na tę drogę załatwić. 

 
4. Chcę udzielić tutaj odpowiedzi Panu radnemu Piotrowi 

Jagielskiemu odnośnie zapytania dotyczącego Gminnego Planu 
Ochrony Środowiska. Myślę, że to podwójne pytanie dosyć 
skomplikowane i najlepiej będzie jak udzielimy odpowiedzi na 
piśmie przy pomocy szczegółowych zapisów, żeby radnym w tej 
chwili czasu nie zabierać. 

 
5. Zapytanie Pana radnego Gliszczyńskiego potwierdzam odnośnie 

odbycia przetargu. Mogę również potwierdzić, że ze względów 
proceduralnych umowa nie będzie mogła być wcześniej podpisana 
jak pod koniec przyszłego tygodnia, ale zażądał sobie tutaj Kolega 
odpowiedzi, czy potwierdzenia na piśmie to takie potwierdzenie 
będzie. 

 
6. Jeśli chodzi o przystanek w Starym Jasińcu znany jest mi fakt, że 

na tym przystanku nie ma ławek, czy ławki, ale chcę powiedzieć, 
że odebrałem wiele uwag ze strony mieszkańców, że ten 
przystanek zwłaszcza w porze wieczorowo-nocnej jest miejscem 
spotkań no nie powiem brzydko, ale „elementu pewnego”, który 
tam urządza sobie miejsce na spotkania nocne przy używaniu 
również różnego rodzaju trunków do tego stopnia, że tam ludzie 
boją się przechodzić. Myślę, że patrol policji, który tam raz po raz 
przyjeżdża swoje robi, ale to się powtarza. Jeśli ławki tam jeszcze 
dołożymy, to stworzymy im dogodniejsze warunki. My to jeszcze 
skonsultujemy z Radą Sołecką, jeśli faktycznie Rada to potwierdzi, 
to taką ławkę lub dwie zamontujemy. Głównie jest to przystanek 
dla dzieci, bo tam takiej regularnej komunikacji PKS-owskiej nie 
ma. 
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7. Jeśli chodzi o szalet przy świetlicy wiejskiej w Starym Jasińcu po 
byłej szkole on jest w tej chwili w trakcie budowy. MGOK ten 
szalet buduje i do 15 września będzie oddany już do użytku. 

 
Radny Stanisław Gliszczyński – Do piątku nic jeszcze nie było zrobione. 
 

Burmistrz Zygmunt Michalak - Do 15 września szalet będzie oddany do 
użytku. Taką mam informację z dnia dzisiejszego. 
 

Z-ca Burmistrza Koronowa Andrzej Kołodziejczyk 
 
Przepraszam, że pokuszę się o pewien komentarz związany z dzisiejszym 
artykułem w Pomorskiej, gdzie wyborca, czy osoba, która popiera moją 
kandydaturę ośmieliła się napisać i obrazić tu Burmistrza, urzędników, 
radnych, że tutaj w Gminie są jakieś „przewałki” przy przetargach, że 
radni biorą w nich udział, że jest łapówkarstwo, że tu zatrudniamy w 
Gminie osoby z jakiejś koneksji. Ani ja nie jestem tego inicjatorem, nie 
wiem nawet, kto. Jeśli natomiast ktoś ma takie informacje, to niech je 
skieruje do odpowiednich organów ścigania, a nie wykorzystuje tych 
prawyborów, tej zabawy do nie wiem, jakich intencji i czemu to służyło? 
Chciałem przeprosić, chociaż nie czuję się winny, ale mnie to po prostu 
dotknęło. 
 
Chcę teraz udzielić odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
 
1. Jeżeli chodzi o awarie sieci wodociągowej w Tryszczynie, mamy 

takie informacje i prawdopodobnie w przyszłym roku ujmiemy to 
w taryfie i dokonamy wymiany tejże sieci. 

  
2. Odnośnie słupa sprawdzimy to, skierujemy pismo do ENEA, żeby 

ten słup przenieść albo jak to Pan radny wskazywał odpowiednim 
oznakowaniem oznaczyć, tym bardziej, że stoi on w skrajni drogi. 

  
3. Odpowiadając na wnioski Pani radnej Lorenc, jeżeli chodzi o 

pojemniki do segregacji w Nowym Jasińcu na życzenie naszej 
zmarłej Koleżanki rozmawiałem z Panem Marszelskim powiedział, 
mi, że wyszło oficjalne zlecenie do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie odnośnie ustawienia 
tychże pojemników. Wiem, że nie są one jeszcze ustawione ze 
względu na ich brak, ale po sezonie na pewno tutaj dotrzymamy 



 23 

słowa i pojemniki w Nowym Jasińcu będą postawione. Co do 
Wilczej Góry, tutaj rozeznamy temat i spróbujemy pomóc. 

 
4. Pan radny Najdowski kwestionował sposób wykonania ogrodzenia 

boiska sportowego w Mąkowarsku. W tym roku w budżecie Gminy 
na wykonanie ogrodzenie przeznaczyliśmy 3 tyś. zł. Te pieniążki 
miał zagospodarować Prezes Klubu „Orlik” Gogolinek Pan Wiesław 
Uchman i według mojego rozeznania tak to zostało wykonane, jak 
on sobie tego życzył. Przyjrzymy się temu ogrodzeniu i na którejś 
Komisji udzielę Panu radnemu odpowiedzi. Według mojego 
rozeznania zostało to wykonane zgodnie z ustaleniami Pana 
Uchmana.  

 
5. Co do wniosków Pani radnej Zwary odnośnie zanieczyszczania 

Zalewu Koronowskiego poprzez szamba muszę Państwu 
powiedzieć jedną rzecz. Zalew Koronowski jest jednym z 
najczystszych akwenów w Polsce. Jest w 80% wodami II klasy 
czystości. Jest prawdą, że w tym roku nastąpił intensywny rozwój 
sinic i zielenic, ale to było w całej Polsce i to wiążemy z wysokimi 
temperaturami i bezwietrzną pogodą. Natomiast jest fakt, że 
obserwujemy z roku na rok zarastanie Zalewu Koronowskiego, w 
związku z tym chcemy zorganizować spotkanie ze światem nauki z 
Akademii Techniczno-Rolniczej w Bydgoszczy jak przeciwdziałać 
tym tendencjom. Też, co niektórzy twierdzili, że ten intensywny 
wykwit sinicy na Zalewie jest spowodowany tym, że na Brdzie 
dokładnie w Mylofie jest prowadzona hodowla przemysłowa 
pstrąga i tam obsada jest kilkakrotnie większa, jak wynikałoby to z 
operatu wodno-prawnego. Chcemy tu zaprosić Starostwo 
Powiatowe z Tucholi, Sanepid, właściciela tego gospodarstwa 
rybackiego i szukać przyczyn tego zarastania. Jeśli chodzi o 
czystość Brda to jedna z najczystszych rzek w Polsce. Nie 
stwierdzono Bakterii E cola, bo mamy takie badania, natomiast był 
intensywny wykwit sinicy i taka jest prawda. 

 
6. Co do sygnalizacji świetlnej na ul. Kotomierskiej, temat ten był już 

dwukrotnie poruszany. Będziemy się starać to załatwić 
pozytywnie, ponieważ jest tam przejście, osiedle się rozbudowuje i 
na pewno jest to zasadne. Będziemy starali się wspólnie z 
Generalną Dyrekcją Dróg tu pomóc. Wiadomo, że nie będzie to w 
tym roku, ale w przyszłym roku w budżecie będziemy starali się 
takie środki znaleźć.  
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Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tytułem uzupełnienia. Jeśli 
chodzi o nasze wszystkie kąpieliska mamy na te kąpieliska aktualne 
decyzje Sanepidu, co do jakości i czystości tych wód. One są do wglądu. 
Jeśli ktoś jest zainteresowany, to możemy udostępnić. 
Jeszcze nie udzieliliśmy odpowiedzi Panu radnemu Gordonowi odnośnie 
budynku we Wtelnie na przeciwko Kościoła. Jest to budynek prywatny. 
Zgłosimy do Pana Palacza, żeby dokonał oględzin, czy występuje tam 
zagrożenie katastrofy budowlanej i wtedy myślę, że odpowiednią decyzją 
wymusimy dalszy tok postępowania. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi? 
Nie zgłoszono uwag.  
      

Ad. 30. Zamknięcie obrad XLV sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:15. 
 
 
Koronowo, dnia 11 września 2006 roku 
 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek 
 

 
 


